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VRAGENHALFUURTJE VERGADERING 3 24 JUNI 2021

Aanwezig bij aanvang:
Voorzitter: J.A. van Waarden.
Griffier: mw. W.G.J. Drenth.
fracties: Hart voor Hilversum:C. Groeneveld; D66: --; VVD: --; GroenLinks: --; CDA: N.G.T. van 
Voorden; SP: --; ChristenUnie: B. Nanninga; PvdA: F. Lawerman; Leefbaar Hilversum: mw. M.G. 
Kooloos; Hilversums Belang: mw. H. Bijl; Democraten Hilversum:.
College: B. Heller en G. Kuipers.

1. Vaststellen agenda (0.0)
De voorzitter:
- opent het vragenhalfuurtje om 19.30 uur en heet allen welkom.

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.

2. Mededelingen voorzitter (0.1)
Er zijn geen mededelingen.

3. Vragen aan wethouders Kuipers en Heller (0.1)
Woordvoerders:
fracties: Hart voor Hilversum:C. Groeneveld; D66: --; VVD: --; GroenLinks: --; CDA: N.G.T. van 
Voorden; SP: --; ChristenUnie: B. Nanninga; PvdA: F. Lawerman; Leefbaar Hilversum: mw. M.G. 
Kooloos; Hilversums Belang: mw. H. Bijl; Democraten Hilversum:.
College: B. Heller en G. Kuipers.

Vragen van het CDA, de ChristenUnie, de SP en Hart voor Hilversum kamperen in de buurt
In Hilversum-Oost heeft een aantal inwoners het initiatief genomen om een buurtcamping te 
realiseren. Een buurtcamping is een prachtig idee waarbij mensen uit de buurt drie dagen kamperen in 
de buurt. Een betere en snellere manier van sociale cohesie creëren bestaat bijna niet.
De initiatiefnemers zijn door de komst van corona ontzettend beperkt bij het plannen en organiseren 
van dit evenement. Uiteindelijk staat de buurtcamping nu gepland van 6 tot en met 8 augustus.
Gezien het aantal aanmeldingen en de uitgangspunten van het initiatief, is het de taak van de gemeente 
om razendsnel met de initiatiefnemers contact op te nemen om hen op allerlei mogelijke manieren bij 
te staan. Dit is een initiatief wat gekoesterd moet worden -dit is maanden welzijnswerk in drie dagen.
Vragen:
• Is de wethouder het met de vragenstellers eens dat dit een prachtig initiatief is dat naadloos 

aansluit bij de beleidsdoelen van ons welzijnswerk?
• Wat heeft de gemeente al ondernomen om dit initiatief te laten slagen?
• Is de wethouder persoonlijk betrokken bij dit initiatief?
• Is de wethouder bereid om op zeer korte termijn met de initiatiefnemers om tafel te gaan om te 

bespreken onder welke voorwaarden dit project kan worden gerealiseerd?

Wethouder Kuipers:
- is het ermee eens dat het een prachtig initiatief en een topidee is dat heel goed past bij wat de 

gemeente met het welzijnswerk probeert te bereiken;
- is al sinds eind 2020 in gesprek met de initiatiefnemer; de locatie Eemnesserweg leek in 

verband met verkeersproblemen niet verstandig; gekozen is nu voor de Kamradlocatie; de 
buurtcoördinator en vergunningverlening zijn nauw betrokken geweest; vanaf mei is het 
initiatief in een stroomversnelling gekomen en toen kwam er meer zicht op mogelijkheden;

- heeft via het wijkbudget een financiële vergoeding van € 7.000,- in het vooruitzicht gesteld;
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- is inmiddels ook zelf betrokken bij het initiatief; met de initiatiefnemer is nauw samengewerkt;
- merkt op dat inmiddels een vergunningaanvraag is ingediend; rapportages zijn serieus genoeg; 

bij de vergunningaanvraag hebben hulpdiensten een adviserende rol;
- is absoluut bereid om met de initiatiefnemers rond de tafel te gaan; 
- het CDA vraagt of de urgentie van het project en de haast die nodig is bij de 

vergunningafhandeling bij de wethouder bekend is; wethouder Kuipers wil kijken of de 
afhandeling van de vergunningaanvraag te bespoedigen is; wel kunnen er nog zienswijzen 
binnenkomen; hij wil de initiatiefnemer in de komende dagen bellen om te kijken waar men nu 
staat;

- Hart voor Hilversum steunt het initiatief, maar vraagt zich af hoe het zit met draagvlak in de 
buurt; wethouder Kuipers begrijpt dat; het gaat om een evenement in de buurt; wel zijn er 
regels omtrent evenementen en te bezien is of het evenement inpasbaar is.

Vragen van de PvdA over initiatief preventie huidkanker bij natuurgebieden
Op 11 juni jl. stond er een artikel1 op de site van RTL-nieuws over zogenaamde zonnebrandpalen. Dit 
zijn palen waar dispensers op staan met gratis zonnebrandcrème deze gaan staan bij populaire 
wandelgebieden. Het is een initiatief van onder meer Stuurgroep Huidkankerzorg Nederland en 
Natuurmonumenten. Mensen zijn zich nog onvoldoende bewust van insmeren, ook bij het wandelen. 
Huidkanker is de meest voorkomende kanker in Nederland, met bijna 70.000 diagnoses per jaar. In 
Hilversum hebben wij een uniek en prachtig heidegebied, maar op sommige plekken biedt het weinig 
schaduw aan wandelaars. Verbranding door blootstelling aan de zon is daarom ook in onze regio een 
relevant onderwerp.
De PvdA heeft daarom de volgende vragen aan de wethouder:
- Vindt de wethouder het belangrijk om initiatieven te steunen om preventie en bewustwording 

te stimuleren?
- Vindt de wethouder met de fractie dat het aanbieden van zonnebrand bij wandelroutes, 

bijvoorbeeld bij de toegang tot de heidegebieden van het Goois Natuurreservaat, een 
sympathiek en laagdrempelig initiatief zou zijn om inwoners te helpen zichzelf te beschermen 
tegen de zon?

- Is de wethouder bereid om met het GNR in gesprek te gaan of dit initiatief ook mogelijk is in 
Hilversum?

1 https://www.rtlnieuws.nl/nieuws/nederland/artikel/5235973/zonnebrandpaal-smeerpuntmaastricht-
zonnebrandcreme-huidkanker

Wethouder Heller:
- deelt mee dat het college het belangrijk vindt om initiatieven te steunen om preventie en 

bewustwording te stimuleren; de gemeente heeft ook een wettelijke taak met betrekking tot 
preventieprogramma’s vanuit de Wet publieke gezondheid;

- vindt het aanbieden van zonnebrand bij wandelroutes, bijvoorbeeld bij de toegang tot de 
heidegebieden van het Goois Natuurreservaat, een sympathiek en laagdrempelig initiatief om 
inwoners te helpen zichzelf te beschermen tegen de zon;

- verklaart zich heel graag bereid om met het GNR in gesprek te gaan of dit initiatief ook 
mogelijk is in Hilversum; dan gaat het ook om beheer en onderhoud.

De voorzitter sluit het vragenhalfuurtje om 19.46 uur. 

Aldus vastgesteld in de vergadering van de gemeenteraadsvergadering van. 6 juli 2021,

De griffier, De voorzitter,

P.M.H. van Ruitenbeek. Ch.B. Aptroot.
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